
Mötesanteckningar från styrelsemöte 27/8 kl 20.45 på Zoom 

Närvarande Klara Eriksson, Olle Sandqvist, Madelen Ödman, Gunnar Isaksson. 

Syftet med mötet var att prata om Corona-situationen och körverksamhet under hösten.  

Alla mötesdeltagare var eniga om att kören bör hålla sig till Folkhälsomyndighetens 

rekommendationer och mötet bestämde att vi låter körverksamheten ligga nere under hela hösten. 

Några körmedlemmar har tagit initiativet att själva träffas och sjunga i en mindre grupp. Styrelsen 

tycker det är ett mycket bra initiativ och Klimatkören kommer att fortsätta sprida info om de 

sångträffarna i mailutskick. 

Vi pratade om möjligheter till någon form av digitala repetitioner, men konstaterade att det inte 

verkar finnas några bra sätt. Det är också viktigt att sådan lösningar inte kräver alltför mycket arbete 

eller specialkunskaper och att det är okomplicerat för körmedlemmarna. Olle håller ögonen öppna 

för nya alternativ.  

Klara och Olle har jobb, studier och uppsatser att tänka på och när kören startar på nytt kan de 

kanske inte satsa lika mycket tid och engagemang som tidigare. Däremot vill de gärna att kören ska 

kunna leva vidare och funderar lite på olika möjligheter att hitta andra ledare och att dela upp 

ledarjobbet på fler personer. 

Vi ligger alltså lågt under hösten. Kanske finns det framåt slutet på året möjligheter att ha en 

uppfattning om när körverksamheten kan börja igen. T.ex. finns det kanske då planer för Corona-

vaccinering.  

Vi bestämde tid för ett nytt styrelsemöte möte torsdag 3 december 18.30. 

 

Anteckningarna gjorde av Gunnar Isaksson 

    

 

 

 

 

 


